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Objective / 目标 / Objektif Dana Where the Fund invests

基金投资所在
Komposisi Pelaburan DanaPRULink Golden Bond Fund aims to provide medium to long term accumulation of capital, taking into account the need 

to meet guaranteed payouts. This is achieved by investing in selected fixed interest securities, corporate bonds and fixed 

deposits, and any other financial instruments to be used for hedging the portfolio.

 

PRULink Golden Bond Fund的目标为在中至长期内累积资金, 同时确保有能力支付担保款额。为达致此目标, 

本基金投资于经过筛选的固定利率证券, 企业债券, 定期存款, 以及作为投资组合套期保值之用的其他金融工

具。
 

PRULink Golden Bond Fund bertujuan menyediakan pengumpulan modal untuk jangka sederhana hingga panjang, 

dengan mengambil kira keperluan untuk memenuhi agihan pendapatan terjamin. Ini boleh dicapai dengan 

pelaburan dalam sekuriti faedah tetap, bon korporat dan deposit tetap yang terpilih, dan juga mana-mana 

instrumen kewangan yang akan digunakan untuk perlindungan nilai portfolio ini.
 

Fund Details / 基金详情 / Maklumat Terperinci Dana

Investment Manager / 投资经理 / Pengurus Pelaburan Eastspring Investments Berhad
.

 瀚亚投资有限公司
.

Inception Date / 基金设立日 / Tarikh Diterbitkan 19/11/2007
.

Current Fund Size / 目前所管理的基金数额 / Saiz Dana Terkini RM1,644,542,840.27
.

Annual Fund Management Charge / 常年管理费 / Caj Pengurusan Dana Tahunan 1.00%
.

Current NAV / 目前的净资产值 / NAB Terkini RM1.59130
.

PRULink Golden Bond Fund

Maybank 12 Months Fixed Deposit Rate

Performance Graph / 表现图表 / Jaduan Prestasi Dana

PRULink Golden Bond Fund vs Maybank 12 Months Fixed Deposit 

Rate

How the Fund has performed / 基金表现 / Prestasi Dana
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Total Price Movement Over the Following Periods / 各期限总价差 / Jumlah Pergerakan Harga Dalam Tempoh Tersebut

-0.48%

0.17%

-0.65%

-2.05%

0.49%

-2.54%

-3.46%

0.95%

-4.41%

-3.54%

1.91%

-5.45%

0.85%

6.75%

-5.90%

12.01%

13.82%

-1.81%

59.13%

53.24%

5.89%

1 month 3 months 6 months 1 year 3 years 5 years Since Inception

Price Movement / 价差 / 
Pergerakan Harga

Benchmark / 基准指标 / 
Penanda Aras

Outperformance / 表现对比 / 
Perbezaan Prestasi

Asset Allocation 
资产配置 / Peruntukan Aset

% NAV

1 54.75Corporate Bonds

2 27.94Government

3 9.81Quasi Government

4 3.75Eastspring Investments - 

Asian High Yield Bond Fund 

Class D

5 3.74Cash, Deposits & Others

PRULink Golden Bond Fund
Top 10 Holdings / 10大持股

10 Pegangan Teratas

%

1 3.16Malaysia Government 

Securities*

2 2.84Government Investment 

Issues*

3 2.60Government Investment 

Issues*

4 2.53YTL Power International 

Berhad

5 2.46Manjung Island Energy Berhad

6 2.26Malaysia Government 

Securities*

7 2.23Sarawak Energy Berhad

8 2.16GENM Capital Berhad

9 2.13Malaysia Government 

Securities*

10 2.12Malaysia Government 

Securities*

* Different coupon rates & maturity dates for each.
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Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

Market Review / 市场回顾 / Tinjauan Bulanan

In the US, headline inflation chalked another record high in May 2022 at 8.6% YoY (Apr 2022: 8.3% YoY), quashing hope of a peak in inflation. While core inflation 

moderated further to 6.0% YoY (Apr 2022: 6.2% YoY), the level is still on the high side. In response, the Fed raised its policy rate by 75bps to 1.50% to 1.75% at its 

Jun 2022 FOMC meeting and did not rule out a similar move in the upcoming meeting. Meanwhile, Fed’s latest economic projections suggest slower growth (+1.7%), 

higher unemployment rate (3.7%) and higher inflation (+5.2%) for 2022 compared to the previously forecasted 2.8%, 3.5% and 4.3%. The Fed’s determination in 

fighting inflation is also reflected in the jump in its median FFR forecasts to 3.4% and 3.8% for 2022 and 2023 from 1.9% and 2.8% previously. On the fiscal front, the 

White House announced that it is reviewing the removal of some tariffs imposed on Chinese goods and called for a 3-month holiday of the federal gasoline tax.

In Malaysia, subsidy rationalisation was again in focus. Already in the works are the studies on replacing blanket petrol subsidies with a more targeted approach. In Jun 

2022, the government announced the revision of ceiling prices for chicken, eggs and cooking oil effective 1 Jul although cash assistance was offered to affected 

households. Meanwhile, the country’s Fiscal Responsibility Bill that comes with guiding principles on broader revenue base and statutory debt limits will be tabled in the 

Parliament by end-2022. The development is timely given the country’s projected record subsidy expenditure of RM 77.3b for 2022.

On a more positive note, the World Bank opined that Malaysia is less impacted by the rapid rising interest rate in the US given the country’s flexible exchange rate , 

lower USD-denominated debt and sizable international reserves. Meanwhile, S& P affirmed Malaysia’s sovereign credit rating at A- and revised its outlook to Stable 

from Negative citing the country’s consistently strong growth trend that helps offset its fiscal vulnerabilities .

Malaysia’s MGS curve moved higher in the month of Jun 2022. The yields of the 3Y, 5Y, 10Y and 15Y MGS rose 4bps, 22bps, 14bps and 11bps respectively to close 

the month at 3.51%, 3.96%, 4.30% and 4.61% respectively. Similarly, yields of MGII closed higher with the yields of the 3Y, 5Y, 10 Y and 15Y MGII increasing 6bps, 

34bps, 7bps and 13bps to close the month at 3.57%, 4.13%, 4.26% and 4.67% respectively.

美国总体通货膨胀率于2022 年 5 月再创新高，按年增长 8.6%（2022 年 4 月：按年起8.3%），使通胀见顶的希望破灭。虽然核心通胀进一步放缓至按年6.0%（2022 

年 4 月：按年6.2%），但仍处于较高水平。作为回应，美联储于2022 年 6 月的FOMC 会议上将政策利率上调75 个基点至 1.50% - 1.75%，并且不排除在接下来的会

议采取类似举措。与此同时，美联储最新的经济预测表明，2022 年的经济增长将放缓（+1.7%），之前预测的是2.8%、3.5% 和 4.3%；失业率上升（3.7%）和通胀

走高（+5.2%）。美联储对抗通胀的决心也反映在其对 2022 年和 2023 年联邦基金利率（FFR）作出的中值预测上，分别从之前的 1.9%和 2.8% 跃升至 3.4% 和 

3.8%。财政方面，白宫宣布正在审查取消对中国商品的部分关税，并呼吁暂停征收联邦燃油税3个月。

在马来西亚，补贴合理化再次成为焦点；政府正制定针对性的燃油津贴机制，以取代一揽子的津贴模式。2022 年 6 月，政府宣布从 7 月 1 日起取消鸡肉、鸡蛋和食

用油的顶价管控措施，但为受影响的家庭提供现金援助。与此同时，财政部拟议于2022年底向国会提呈财政责任法案，涵盖关于更广泛的收入基础和法定债务上限的

指导原则。随着大马2022年的消费补贴支出预估为773亿令吉的创纪录水平，这一发展可说是来得及时。

在更为积极的方面，世界银行认为，鉴于马来西亚拥有灵活汇率和庞大的国际储备以及持有低美元债务，美国急速升息不会对马来西亚带来太大冲击。与此同时，标

准普尔确认马来西亚主权信用评级为 A-，并将其评级展望从负面修正为稳定，理由是大马增长趋势持续强劲有助于抵消财政的脆弱性。

大马政府债券收益率曲线于2022年6月走高。3年、5年、10年和15年大马政府债券收益率分别上涨4、22、14和11个基点，以3.51%、3.96%、4.30%和4.61%结束当

月的交易。与此同时，大马政府投资票据收益率也走高，3年、5年、10年和15年收益率分别起6、34、7和13个基点，以3.57%、4.13%、4.26%和4.67%挂收。

Di AS, inflasi tajuk mencatatkan satu lagi rekod tertinggi pada Mei 2022 iaitu 8.6% YoY (April 2022: 8.3% YoY), melenyapkan harapan bagi inflasi mencapai puncak. 

Walaupun inflasi teras terus menyederhana kepada 6.0% YoY (April 2022: 6.2% YoY), paras tersebut masih berada pada tahap yang tinggi. Sebagai tindak balas, Fed 

menaikkan kadar dasar sebanyak 75 mata asas kepada 1.50% hingga 1.75% semasa mesyuarat FOMC Jun 2022 dan tidak menolak akan menghayun langkah yang 

sama dalam mesyuarat yang akan datang. Sementara itu, unjuran ekonomi terkini Fed mencadangkan pertumbuhan yang lebih perlahan (+1.7%), kadar 

pengangguran yang lebih tinggi (3.7%) dan inflasi yang lebih tinggi (+5.2%) bagi tahun 2022 berbanding unjuran sebelumnya iaitu 2.8%, 3.5% dan 4.3%. Keazaman 

Fed memerangi inflasi juga dicerminkan dalam lonjakan ramalan FFR mediannya kepada 3.4% dan 3.8% bagi 2022 dan 2023 berbanding1.9% dan 2.8% sebelumnya. 

Dari segi fiskal, Rumah Putih mengumumkan bahawa ia sedang mengkaji pemansuhan beberapa tarif yang dikenakan ke atas barangan China dan menyeru 

pengecualian 3 bulan ke atas cukai petrol persekutuan.

Di Malaysia, rasionalisasi subsidi sekali lagi menjadi tumpuan. Kajian untuk menggantikan subsidi petrol menyeluruh dengan pendekatan yang lebih bersasar 

sudahpun bermula. Pada Jun 2022, kerajaan mengumumkan semakan harga siling ayam, telur dan minyak masak berkuat kuasa 1 Julai walaupun bantuan tunai 

ditawarkan kepada isi rumah yang terjejas. Sementara itu, Rang Undang-undang Tanggungjawab Fiskal negara yang disertakan dengan prinsip panduan mengenai 

asas hasil yang lebih luas dan had hutang berkanun akan dibentangkan di Parlimen menjelang akhir 2022. Perkembangan itu tepat pada masanya memandangkan 

unjuran perbelanjaan subsidi negara berjumlah RM77.3 bilion bagi tahun 2022.

Beralih kepada catatan yang lebih positif, Bank Dunia berpendapat bahawa Malaysia kurang terjejas oleh kadar faedah yang meningkat dengan pesat di AS 

memandangkan kadar pertukaran negara yang fleksibel, hutang dalam denominasi USD yang lebih rendah dan rizab antarabangsa yang besar. Sementara itu, S&P 

mengesahkan penarafan kredit kerajaan Malaysia pada A- dan menyemak semula prospeknya kepada Stabil daripada Negatif, memetik trend pertumbuhan negara 

yang kukuh secara konsisten yang membantu mengimbangi kelemahan fiskalnya.

Keluk MGS Malaysia bergerak lebih tinggi pada bulan Jun 2022. Hasil MGS 3Y, 5Y, 10Y dan 15Y masing-masing naik 4 mata asas, 22 mata asas, 14 mata asas dan 

11 mata asas menutup bulan pada 3.51%, 3.96%, 4.30% dan 4.61%. Begitu juga, hasil MGII ditutup lebih tinggi dengan hasil MGII 3Y, 5Y, 10Y dan 15Y 

masing-masing meningkat 6 mata asas, 34 mata asas, 7 mata asas dan 13 mata asas, seterusnya menutup bulan pada 3.57%, 4.13%, 4.26% dan 4.67%.

Market Outlook / 市场展望 / Gambaran Bulanan

Malaysia’s May 2022 headline inflation rate accelerated to 2.8% YoY (Apr 2022: 2.3% YoY), lifted mainly by higher Food & Non-Alcoholic Beverages (+5.2% YoY) and 

Transportation (+3.9% YoY) inflation. The increases were partially moderated by softer growth in Housing, Water, Electricity, Gas and Other Fuels (+1.2% YoY) prices. 

Likewise, core inflation moved higher to 2.3% YoY (Apr 2022: +2.1% YoY), the highest level since Sep 2017, a reflection of the broadening increase in prices of goods 

and services. For 2022, full year inflation is expected to remain modest, coming in within BNM’s forecast of 2.2% to 3.2%. However, inflationary risk remains tilted to 

the upside with the revision of certain subsidies on top of the potential replacement of blanket petrol subsidies.

Recession risk is gaining more attention given signs of a slowdown in economic momentum following central banks’ aggressive policy response to fight the entrenched 

inflation. While some economists believe that central banks will successfully engineer a soft landing and be watchful of any growth disappointments, the resilience of 

businesses and households has been weakened by the stubbornly high inflation over the past few months although retrenchment catalysts remain absent at this 
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juncture. In the near term, volatilities in the global market are expected to persist as sentiments continue to be weighed by concerns on global growth and inflation 

outlook. In Malaysia, inflationary pressure has been staying relatively muted thus far but markets will watch closely on signs of a possible change to the current fuel 

subsidy scheme. For 2022, we believe the main themes surrounding the Malaysian bond market are Malaysia’s economic growth , inflationary pressures and monetary 

policy normalization, potential general elections as well as the supply-demand dynamics.

There will be three auctions in the month of Jul 2022, the re-opening of the 10 Y MGII 10/32, the re-opening of the 20Y MGS 10/42 and the re-opening of the 7Y MGII 

07/29. While there is still ample liquidity in the system, the outcome of these auctions is likely to be influenced by prevailing market sentiment. On the corporate front, 

we expect mixed demand for corporate bonds as investors continue to be selective in their investments.

马来西亚2022年5月总体通货膨胀率按年加速增长至2.8%（2022年4月：按年2.3%），主要由食品与非酒精饮料（按年+5.2%）和运输（按年+3.9%）通胀推动；但

住房、水、电、天然气和其他燃料价格（按年+1.2%）增长放缓部分抵消了有关涨幅带来的影响。同样，核心通货膨胀按年进一步走高到2.3%（2022年4月：按

年+2.1%），为自2017年9月以来的最高水平，反映商品和服务价格广泛上涨。2022 年全年通胀预计保持温和，处于国行预测的 2.2% 至 3.2% 范围内。然而，随着政

府修订某些补贴并可能取代一揽子汽油补贴计划，通胀风险仍倾向于看涨。

央行为应对根深蒂固的通胀趋势采取积极的政策措施，导致经济势头出现放缓的迹象，市场如今更加关注衰退风险。一些经济学家认为央行将得以实现软着陆并对任

何令人失望的增长提高警惕，加上紧缩催化剂目前仍然缺席；尽管如此，过去几个月高企不下的通胀率已经削弱了企业和家庭的弹性。短期内，由于市场对全球增长

和通胀前景的顾虑继续打压情绪，预计全球市场将持续波动。在马来西亚，通胀压力迄今仍然相对温和，但市场将密切关注当前燃料补贴计划可能发生变化的迹

象。2022 年，我们认为左右马来西亚债券市场走势的关键主题包括马来西亚经济增长、通胀压力和货币政策正常化、潜在的大选以及供需动态。

2022年7月将有三项招标，包括10年期大马政府投资票据10/32、20年期大马政府债券10/42以及7年期大马政府投资票据07/29的增额发行。尽管系统中仍有充裕的流

动性，这些招标的结果料将取决于当前的市场情绪。企业债券方面，我们预料市场对企业债券的需求将参差不齐，因为投资者继续在投资方面保持选择性。

Kadar inflasi utama Malaysia pada Mei 2022 meningkat kepada 2.8% YoY (April 2022: 2.3% YoY), meningkat terutamanya oleh kenaikan inflasi Makanan & Minuman 

Bukan Berlkohol (+5.2% YoY) dan Pengangkutan (+3.9% YoY). Sebahagian peningkatan disederhanakan oleh pertumbuhan harga Perumahan, Air, Elektrik, Gas dan 

Bahan Api Lain (+1.2% YoY) yang lebih perlahan. Begitu juga, inflasi teras bergerak lebih tinggi kepada 2.3% YoY (April 2022: +2.1% YoY), paras tertinggi sejak 

September 2017, mencerminkan peningkatan harga barangan dan perkhidmatan yang meluas. Bagi 2022, inflasi setahun penuh dijangka kekal sederhana, berada 

dalam unjuran BNM 2.2% hingga 3.2%. Walau bagaimanapun, risiko inflasi kekal mencondong kepada peningkatan dengan semakan semula subsidi tertentu di 

samping potensi penggantian subsidi petrol menyeluruh.

Risiko kemelesetan semakin mendapat perhatian berikutan tanda-tanda kelembapan momentum ekonomi mula kelihatan berikutan tindak balas dasar agresif bank 

pusat untuk melawan inflasi yang berakar umbi. Walaupun sesetengah ahli ekonomi percaya bahawa bank pusat akan berjaya merekayasa pendaratan licin dan 

berjaga-jaga terhadap sebarang kehampaan pertumbuhan, daya tahan perniagaan dan isi rumah telah dilemahkan oleh inflasi yang sangat tinggi sejak beberapa bulan 

lalu walaupun pemangkin pemberhentian pekerja masih belum ada sehingga kini. Dalam jangka terdekat, volatiliti pasaran global dijangka akan berterusan kerana 

sentimen terus dipengaruhi oleh kebimbangan terhadap pertumbuhan global dan prospek inflasi. Di Malaysia, tekanan inflasi secara relatifnya kekal setakat ini tetapi 

pasaran akan memerhatikan dengan teliti tanda-tanda kemungkinan perubahan ke atas skim subsidi bahan api semasa. Bagi 2022, kami percaya tema utama yang 

merangkum pasaran bon Malaysia ialah pertumbuhan ekonominya, tekanan inflasi dan penormalan dasar monetari, kemungkinan pilihan raya umum serta dinamik 

penawaran-permintaan.

Terdapat tiga lelongan pada bulan Julai 2022, pembukaan semula MGII 10/32 10Y, pembukaan semula  MGS 10/42 20Y dan pembukaan semula MGII 07/29 7Y. 

Walaupun kecairan dalam sistem masih lagi lebih dari mencukupi, hasil lelongan tersebut mungkin dipengaruhi oleh sentimen pasaran semasa. Meninjau sektor 

korporat, kami menjangkakan permintaan ke atas bon korporat bercampur-campur kerana pelabur terus selektif dalam pelaburan masing-masing.

The Fund returned -0.48% for the month, underperforming the benchmark return of 0.17% by 0.65%. Year-to-date, the Fund returned -3.46%, underperforming the benchmark return of 0.95% by 

4.41%.

The underperformance for the month was attributed to the higher bond yields, especially on the belly of the curve. US Treasury yields were higher due to as inflation showed no sign of having 

peaked whilst the domestic market whilst domestic bond yields mainly tracked global rates.

In the US, inflation is the highest it has been since 1982 and the market is now pricing in a Fed Funds rate of 3.50% by the end of 2022. Against this backdrop of increasingly sticky inflation, 

concerns over a recession triggered by higher interest rates have started to increase. This push-pull dynamic between inflation and recession worries has led to global bond yields exhibiting 

sharply higher volatility.

Malaysian bonds will continue to be pressured by volatile global yields, shrinking output gap and unfavourable demand supply dynamics. The Malaysian bond market will be somewhat supported 

amidst this negative environment due to dip buying by domestic real money accounts as higher rates entice investor interest.  The removal of Malaysia from S& P’s negative watch has also lifted 

sentiment in the short term.

We continue to be prudent in our credit selection but are now more positive on the credit environment , Given the expected improvement in credit conditions we look to selectively increase our 

exposure to sectors that will benefit from the economic reopening and increased consumer demand.

Fund Review & Strategy / 基金表现评论与投资策略 / Tinjauan dan Strategi Dana 
.

本基金月内的回酬是-0.48%，跑输基准0.65%，基准的是0.17%。年度至今，基金表现较基准逊色4.41%，回酬为-3.46%，基准的是0.95%。

检讨月份表现逊色归咎于债券收益率走高，特别是中年期债券的部分。美国国债收益率上涨是因为通胀没有见顶的迹象，国内债券收益率则主要追随全球利率走势。

美国通胀录得自 1982 年以来的最高水平，市场目前预计联邦基金利率将于2022 年底达到 3.50%。在粘性通胀加剧的背景下，市场对高利率引发经济衰退的担忧开始升温。这种通胀和

衰退担忧之间的张力导致全球债券收益率大幅波动。

马来西亚债券将继续在全球收益率波动、产出缺口缩小和供需动态不利的情况下受压。尽管如此，利率走高吸引了投资购兴并激励国内优质的长期资金逢低买入，在一定程度上为马来

西亚债券市场提供支撑。此外，标准普尔将马来西亚从其负面观察名单中移除也在短期内提振了市场情绪。

我们继续审慎选择信贷，但目前对信贷市场持更加正面的看法。鉴于信贷状况预期改善，我们放眼选择性增持将从经济重新开放和消费需求增加的趋势下受惠的领域。

Dana memberikan pulangan -0.48% pada bulan tinjauan, tidak mengatasi pulangan penanda aras 0.17% sebanyak 0.65%. Sejak awal tahun hingga kini, Dana memulangkan-3.46%, tidak 

mengatasi pulangan penanda aras 0.95% sebanyak 4.41%.
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Prestasi rendah pada bulan tinjauan disebabkan oleh hasil bon yang lebih tinggi, terutamanya pada bahagian keluk berkematangan jangka sederhana. Hasil Perbendaharaan AS lebih tinggi 

disebabkan oleh inflasi tidak menunjukkan tanda memuncak manakala hasil bon domestik kebanyakannya menjejaki kadar global.

Di AS, inflasi adalah yang tertinggi sejak tahun 1982 dan pasaran kini menetapkan harga dalam kadar Dana Fed sebanyak 3.50% menjelang akhir tahun 2022. Berlatarbelakangkan inflasi yang 

semakin melekit, kebimbangan terhadap kegawatan yang dicetuskan oleh kadar faedah yang lebih tinggi telah mula bertambah. Dinamik tolak-tarik antara inflasi dan kebimbangan tentang 

kemelesetan ini telah menyebabkan hasil bon global mempamerkan volatiliti yang lebih meruncing.

Bon Malaysia akan terus tertekan oleh hasil global yang tidak menentu, jurang output yang semakin mengecil dan dinamik penawaran permintaan yang tidak menggalakkan. Pasaran bon 

Malaysia sedikit sebanyak akan disokong di tengah-tengah persekitaran negatif ini disebabkan oleh celupan belian oleh akaun wang sebenar domestik kerana kadar yang lebih tinggi menarik 

minat pelabur. Pengeluaran Malaysia daripada senarai penarafan negatif S&P juga telah menaikkan sentimen jangka pendek.

Kami terus berhemat dalam pemilihan kredit tetapi kini lebih positif terhadap persekitaran kredit, Memandangkan jangkaan peningkatan dalam keadaan kredit, kami melihat untuk meningkatkan 

pendedahan kami secara selektif kepada sektor yang akan mendapat manfaat daripada pembukaan semula ekonomi dan peningkatan permintaan pengguna.

Source / 资料来源 / Sumber: Fund Commentary, June 2022, Eastspring Investments Berhad

Disclaimer

All data is as of last valuation date of the month.
Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds and that of 
the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject to your 
premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. Prudential 
Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy document. 
For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet and the policy 
document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English version shall 
prevail. The fund fact sheet of the Target Fund will be available at www .eastspring.com/sg.

任何投资皆涉及投资风险,包括本金的损失。单位的价值可能会扬升也会走低。基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标。上述所示的回酬并不反映您投资的真实回酬(后者
取决于您的保费分配率与费用). 您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定. 保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品。您保费投资的真实回酬可能会低
于上述回酬。本册子只供说明之用。欲进一步了解条规与细则, 请参考保单文件。如何投资于这些基金的资料则载于产品册子, 如果本说明书的资料与保单文件有所出入, 将以保单文件
者为准.若说明书的英文。马来文和中文版有差异则以英文版为准。有关目标基金的基 金说明书, 请浏览 www.eastspring.com/sg。

Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa dulu 
dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda 
(yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana). Produk 
berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi 
untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah 
produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi 
Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi Bahasa Inggeris dianggap muktamad. Lembaran Fakta Dana untuk Dana Sasaran akan tersedia di 
www.eastspring.com/sg.      
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Level 20, Menara Prudential, Persiaran TRX Barat, 55188 Tun Razak Exchange, Kuala Lumpur. Tel: 03-2778 3888
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